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1 Licence agreement 
 

Please read this contract carefully before opening the cover of the CD-ROM. With opening the 
cover you agree to all points of the contract. Please send back the CD-ROM with an unopened 
cover and all other added items immediately, if you do not agree to the contract.  
 
1. Subject matter of the contract 

The subject matter of the contract are the program on the CD-ROM, operating instructions and 
miscellaneous appertaining. 
 

2. Licence  
As a registered user you shall be permitted: 
■ to use the copy of the program contained on a single computer.  
■ to produce a backup copy. The copyright note of WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG shall  
    have to be attached to this backup copy. 
 
As a registered user you shall be not permitted: 
■  to hand-over to a third party or to make accessible to a third party the program without prior  
    written approval of WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG. 
■ to install the program in any form on a multi-user system. 
■ to copy in whole or in part (with the exception of the backup copy), to modify, to translate, to  
    back develop, to decompile, to disassemble or to decode the program as well as to set up  
    derived variants from the program. 
 
3. Ownership in the rights 
    By purchasing the program you shall only obtain ownership in the CD-ROMs, on which the  
    program is recorded. The ownership in the rights of the program proper shall not be obtained. All  
    rights to publication, duplication, processing and exploitation of the program shall remain with  
    WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG. 
 
4. Guarantee and limitation of liability 
■ WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG guarantees that the diskettes on which the program has  
    been recorded is free from defects in material under normal operating conditions. If the data  
    carriers have a defect, the said can be returned to WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG  
    within a period of thirty days after the date of first purchase. The CD-ROMs will be replaced  
    immediately free of charge. 
 
■ WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG guarantees that the program is operational within the 

keeping of the program description. As it is not possible at the present state of the art to produce 
computer programs in such a way that they work without faults in all applications and 
combinations, WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG shall not assume any liability for 
faultlessness and the uninterrupted operation of the program. No guarantee shall be given in 
particular for the fact that the program meets the requirements of the user or for the fact that the 
program operates together with the program selected. The responsibility for the correct selection 
and the consequences of the use of the program as well as for the results intended or obtained 
shall be borne by the buyer (registered user). 
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■ WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG shall not be liable for any damage, expect for damage 
which has been caused by gross negligence on the side of WIKA Alexander Wiegand  
SE & Co. KG. In this case WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG shall assume liability for 
direct injury or property damage up to ten times the purchase price for each event of damage. 
WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG shall not be held liable for any damage other than the 
said rendered above. The liability for gross negligence shall be excluded vis-à-vis merchants. 

 
5. Duration of contract  

This contract shall be in force until the registered user terminates it by destroying the program 
inclusive of all copies. In addition, the contract shall terminate in case of a violation of these 
contractual stipulations. The registered user shall be obligated to destroy the program and all 
copies at the termination of the contract. 
 

6. Improvements and further developments 
WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG shall be permitted to carry out improvements and further 
developments of the programs at their own discretion. 
 

7. Violations of contract  
WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG wish to point out that the registered user shall be liable 
for all damage caused by the violation of the copyrights which occur to WIKA Alexander 
Wiegand SE & Co. KG from the violation of these contractual stipulations by the registered user. 

 
 
Explanation of symbols 
 
 

CAUTION!  
... indicates a potentially dangerous situation, which can result in light 
injuries or damage to equipment or the environment, if not avoided. 
 

 
 
Information 
... points out useful tips, recommendations and information for efficient and 
trouble-free operation. 
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2 General Information 
 

2.1 Software Operation 
It is necessary that the user of this manual has a basic knowledge of how to handle a personal 
computer and work with the operating system Windows™. We recommend to acquiring the main 
knowledge of Windows™ before installing this software (operating manuals, specialized literature, 
introductory courses etc.). 
 
 
2.2 System Requirements 
■ IBM compatible PC (Pentium™)  
■ At least 20 MB free hard disk space 
■ CD-ROM drive  
■ At least 32 MB main memory 
■ Windows™ 95, 98, 2000, XP, NT 4.0 (with Service Pack 3.0) or later 
■ Mouse  
■ One unassigned serial interface 
■ Interface adapter  
 
 
2.3 Software Installation 
■ Download the software – Click on download and save the setup-file on your PC. 
■ Double-click the icon ConfigSoft_Setup_V2_1.EXE  
■ Follow the instructions given by the installation program. 
■ A new program group with the following program icon will be created: 
   The software will be started by double-clicking on this symbol.  
■ Select under Configuration your preferred language and the interface to which you connected  
    your interface adapter. 
 
 
2.4 Significance of Computer Time 

Each instrument with a logger function includes a real time clock which can be 
adjusted to the computer time. To adjust the device time correctly it is absolutely 
necessary to prove the computer time. When needed, this time can be corrected by 
changing the referring system settings. The correct time is also required for the 
functions of the characteristic curves of the CTH6200! 
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3 ConfigSoft Software 
 

The ConfigSoft software is used for the configuration of the portable measuring devices  
model CPH62x0, CPH6300 and CTH6200. It detects the correct type of the connected device and 
provides the appropriate functions.  
Possibly not all functions of the device can be configured by this software. Please also refer to the 
operating manual of your device. 
 
3.1 Screen Elements 
 
3.1.1 Menu bar 
The main functions are available in the menu bar. 
 

 
 
 

3.1.2 Toolbar 
To ensure comfortable software operation selected software functions were put together at the 
toolbar: 
 

 
 
 

1. Search instrument 
2. Choose interface 
3. Program info 
 

 
When the mouse pointer is moved over a symbol, a brief description of the function is 
shown after a short time. 
 
 

 
3.2 Working with the ConfigSoft Software 

 
3.2.1 Open instruments 
■ Connect the instrument to the interface adapter and switch it on. 
■ In case of connecting more than one instrument to the same interface: 
    Adjust the basic address of an instrument (only supported by instruments of the new generation)  
    by using the menu (please read the operating manual of the instrument) in order that each  
    instrument gets a different address. 
■ Choose menu Instrument / Open... or click at the corresponding toolbar symbol. 
■ ConfigSoft is now searching for connected measure instruments. 
■ The devices found will be displayed as follows: 
 

 
 
 

1 2 3 
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Please check the following points if no instrument was found: 
■ Are the instruments switched on and connected to the interface adapter? 
■ Did you choose the correct interface? ( configuration / interface ) 
■ Did you connect the interface cable with the correct connector of the PC? 
■ In case of interfaces with power supply: Is the provided tension voltage OK? 
■ Using more than one instrument: Are the base addresses different? 
 
Marked instruments will be opened by OK. Each device will be shown by a different window. 
It is also possible to add belatedly connected devices. Simply click on Search Instrument and mark 
the device which shall be added. Click OK. 
 
 
3.2.2 Instrument Data Window 
The content of the instrument data window depends on the connected device. It is possible to 
select different registers in the instrument data window where settings are accessible. 
 
Register Instrument:  Besides the measurand, the device-time can be set to the computer-time 

in this register. (recommended) 
Register Alarm1):  Here you can activate or deactivate the alarm for different channels, you 

can set the alarm boundaries and you can switch the horn on or off. 
Register Others:  With Auto-PowerOff1) you choose how long it takes the device to turns off 

when no button is pushed. Depending on which device is connected, it is 
possible to set the offset, slope and display correction factor for different 
channels. 

 

   
 

 

  

 

 

 

 

 

1) as far as this is possible with the device interface  
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3.3 Working with the Hand-Held pressure indicator model CPH6300 
Open the CPH6300 as described in chapter 3.2.1. The instrument window with the registers 
Instrument, Alarm, L-ID‘s, Pressure and Others is now visible. Marginal alterations at the display 
are possible depending on the connected device.  
 

 
 
First, read the settings saved in the device. To do this press load configuration. Depending on the 
settings, different selectable parameters will appear. 
  

1 

2 
3 

4 

5 

6 

7 
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1 Backlight:  Here the settings for the backlight can be made. 
 
2 Measuring rate:  Here the settings for the different measurement speeds can be made. 
 
3 Averaging filter:  Here the averaging filter function can be activated and the referring 

filter time can be set (mean value). 
 
4 Display unit:  Depending on the plugged sensor, different units are available here. If 

the unit USER is selected, additional parameters appear which are 
required to display units that are not covered by the ones printed on 
the display. (consider the operating manual) 

 
5 Calculation function:  These settings display calculated values. Depending on the setting 

(e.g. pressure change per time), the referring parameters are shown. 
(consider the operating manual) 

 
6  If all parameters are set, they will be transferred to the device with 

Write Configuration to Device. 
 
7  With the button Save to File setting can be stored in a file. These can 

then preset if required with Load from File by simply transferring them 
to the device (6)  

 
 
3.4 Logger-IDs – Measurement Identification 

(for CPH6300 Data Logger) 
For devices of the CPH6300 series there is the availability of Logger- ID’s. Using the Logger-ID 
number, measuring points can be marked by numbers or texts (note the representability of the 7-
segment display). In this way, up to 40 measuring points can be named or alternatively marked 
with a number from 0 to 19999. First, click Load Logger-ID’s from Device (1) to read out the stored 
data. Then mark the position to be changed (2) and click Change Logger-ID (4). You can edit the 
desired ID in the dialog box. The setting is transferred to the device by clicking Save Logger-ID’s to 
Device (5). Existing settings can be loaded into the program with Load LID-File (3) and then sent to 
the device. If you need the settings on several occasions, you can use save to LID-file (3). The 
settings will be saved for other devices. 
 

 

1 

2 

3 

4 

5 
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1 Lizenzvereinbarung 
 

Lesen Sie nachstehenden Vertrag genau durch bevor Sie die Verpackung des Datenträgers 
öffnen. Durch Öffnen der Verpackung erklären Sie sich mit den Vertragsbedingungen 
einverstanden. Sind Sie mit dem Inhalt des Vertrages nicht einverstanden, geben Sie die CD-ROM 
mit ungeöffneten Kuvert und allem beiliegenden Material bitte umgehend zurück.  
 
1. Vertragsgegenstand  

Gegenstand des Vertrages sind die auf der CD aufgezeichneten Programme, 
Bedienungsanleitung sowie sonstiges, zugehöriges Material.  
 

2. Lizenzgewährung  
Als Lizenznehmer sind Sie berechtigt,  
■ die enthaltene Kopie des Programmes auf einem einzelnen Computer zu nutzen.  
■ eine Sicherungskopie anzufertigen. Dabei ist auf der Sicherungskopie der Urheberrechtvermerk  
    der WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG anzubringen.  
 
Als Lizenznehmer ist Ihnen untersagt,  
■ ohne vorherige schriftliche Einwilligung der WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG das  
    Programm an einen Dritten zu übergeben oder einem Dritten zugänglich zu machen.  
■ das Programm in irgendeine Form eines Mehrbenutzersystems einzubringen.  
■ das Programm ganz oder teilweise zu kopieren (Ausnahme Sicherungskopie), abzuändern, zu  
    übersetzen, zurückzuentwickeln, zu entkompilieren, zu entassemblieren oder zu decodieren,  
    sowie von dem Programm abgeleitete Werke zu erstellen.  
 
3. Inhaberschaft an Rechten  
    Sie erhalten mit dem Erwerb des Programms nur das Eigentum an dem Datenträger, auf denen  
    das Programm aufgezeichnet ist. Ein Erwerb an Rechten des Programms selbst ist damit nicht  
    verbunden. Alle Rechte zur Veröffentlichung, Vervielfältigung, Bearbeitung und Verwertung des  
    Programms verbleiben bei der Firma WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG.  
 
4. Garantie und Haftungsbeschränkung  
■ Die WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG gewährleistet, dass der Datenträger, auf dem das    
    Programm aufgezeichnet ist, unter normalen Betriebsbedingungen in Materialausführung  
    einwandfrei sind. Sollte der Datenträger einen Fehler aufweisen, so kann innerhalb einer Frist  
    von 30 Tagen ab Datum des Ersterwerbs, der Datenträger an die  
    WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG eingeschickt werden. Der Datenträger wird kostenlos  
    ersetzt.  
 
■ Die WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG gewährleistet, dass das Programm im Sinne der  
    Programmbeschreibung grundsätzlich brauchbar ist. Da es nach dem Stand der Technik nicht  
    möglich ist, Computerprogramme so zu erstellen, dass sie in allen Anwendungen und  
    Kombinationen fehlerfrei arbeiten, übernimmt die WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG keine  
    Haftung für die Fehlerfreiheit und den ununterbrochenen Betrieb des Programmes.  
    Insbesondere wird keine Gewähr dafür übernommen, dass das Programm den Anforderungen  
    des Anwenders entspricht oder mit anderen von ihm ausgewählten Programmen  
    zusammenarbeitet. Die Verantwortung für die richtige Auswahl und die Folgen der Benutzung  
    des Programmes, sowie der damit beabsichtigten oder erzielten Ergebnisse trägt der Käufer /  
    Lizenznehmer.  
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■  Die WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG haftet nicht für Schäden, außer der Schaden wurde 
durch grobe Fahrlässigkeit seitens der WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG verursacht. In 
diesem Falle haftet die Alexander Wiegand SE & Co. KG für unmittelbare Personen- oder 
Sachschäden pro Schadensfall bis zum zehnfachen Betrag des Kaufpreises. Für andere als die 
vorgenannten Schäden haftet die WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG nicht. Gegenüber 
Kaufleuten wird die Haftung für grobe Fahrlässigkeit ausgeschlossen.  

 
5. Vertragsdauer  

Dieser Vertrag ist in Kraft, bis der Lizenznehmer ihn durch Vernichtung des Programmes samt 
aller Kopien beendet. Darüber hinaus erlischt er bei Verstoß gegen die Vertragsbedingungen. 
Der Lizenznehmer verpflichtet sich, bei Vertragsbeendigung das Programm und alle Kopien zu 
vernichten.  
 

6. Verbesserung und Weiterentwicklungen  
WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG ist berechtigt, Verbesserungen und 
Weiterentwicklungen des Programmes nach eigenem Ermessen durchzuführen.  
 

7. Vertragsverletzungen  
Die WIKA Alexander Wiegand SE & Co. KG macht darauf aufmerksam, dass der Lizenznehmer 
für alle Schäden aufgrund von Urheberrechtsverletzungen haftet, die der WIKA Alexander 
Wiegand SE & Co. KG aus einer Verletzung dieser Vertragsbestimmungen durch den 
Lizenznehmer entstehen. 

 
 
Symbolerklärung 
 
 

VORSICHT!  
... weist auf eine möglicherweise gefährliche Situation hin, die zu geringfügigen oder 
leichten Verletzungen bzw. Sach- und Umweltschäden führen kann, wenn sie nicht 
gemieden wird. 

 
 

 
Information 
... hebt nützliche Tipps und Empfehlungen sowie Informationen für einen effizienten 
und störungsfreien Betrieb hervor. 
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2 Allgemeine Hinweise 
 

2.1 Bedienung der Software 
Diese Bedienungsanleitung setzt Grundkenntnisse in der Bedienung eines PCs unter dem 
Betriebssystem Windows™ voraus. Sollten diese nicht vorhanden sein, ist es empfehlenswert sich 
vor der Installation mit den Grundzügen von Windows™ vertraut zu machen (Handbücher, 
Fachliteratur, Einführungskurse etc.) 
 
 
2.2 Systemvoraussetzungen 
■ IBM kompatibler PC (Pentium™)  
■ Mindestens 20 MB freier Festplattenspeicher  
■ CD-ROM Laufwerk  
■ Mindestens 32 MB Arbeitsspeicher  
■ Windows™ 95, 98, 2000, XP, NT 4.0 (mit Service Pack 3.0) oder höher  
■ Maus  
■ Eine freie serielle Schnittstelle  
■ Schnittstellenadapter  
 
 
2.3 Installation der Software 
■ Download der Software – Klicken Sie dazu auf Download und speichern Sie die Setup-Datei auf  
    Ihrem PC.  
■ Doppelklicken Sie das Icon ConfigSoft_Setup_V2_1.EXE  
■ Folgen Sie den Anweisungen des Installationsprogramms.  
■ Es wird eine neue Programmgruppe mit folgendem Programmsymbol angelegt:  
    Mit einem Doppelklick auf dieses Symbol starten Sie die Software.  
■ Wählen Sie unter Konfiguration die gewünschte Sprache und die Schnittstelle, an die Sie Ihren  
   Schnittstellenadapter angeschlossen haben, aus.  
 
 
2.4 Bedeutung der Rechneruhrzeit 

Die Messgeräte mit Loggerfunktion haben eine integrierte Echtzeituhr. Diese kann auf 
die Rechneruhrzeit gestellt werden. Um Ihre Geräteuhrzeit richtig stellen zu können, 
muss die Rechneruhrzeit stimmen. Bei Bedarf korrigieren Sie diese mit Hilfe der 
Systemsteuerung. Auch für die Kennlinienfunktionen des CTH6200 wird die Uhrzeit 
benötigt! 
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3 Die Software ConfigSoft 
 

Die Software ConfigSoft dient zur Konfiguration der Handmessgeräte Typ CPH62x0, CPH6300 
und CTH6200. Sie erkennt den Typ des angeschlossenen Gerätes automatisch und stellt die 
passenden Funktionen zur Verfügung.  
Es kann sein, dass nicht alle Gerätefunktionen über die Software konfigurierbar sind. Beachten Sie 
dazu auch die Bedienungsanleitung des Gerätes. 
 
3.1 Bedienelemente 
 
3.1.1 Menüleiste 
Über die Menüleiste sind die grundlegenden Programmfunktionen zugänglich. 
 

 
 
 

3.1.2 Werkzeugleiste 
Für eine komfortable Bedienung der Software sind einige Funktionen der Software in der 
Werkzeugleiste zusammengefasst: 
 

 
 
 

1. Messgerät suchen 
2. Schnittstelle auswählen 
3. Programminfo 
 

 
Bewegt man den Mauszeiger über ein Symbol, wird nach kurzer Zeit eine 
Beschreibung der Funktion angezeigt. 
 
 

 
3.2 Arbeiten mit der Software ConfigSoft 

 
3.2.1 Geräte öffnen 
■ Gerät mit Schnittstellenadapter verbinden und einschalten.  
■ Falls Sie mehrere Geräte an einer Schnittstelle verbinden wollen:  
    Einstellen der Basisadresse der Geräte (wird nur von Geräten neuerer Generation unterstützt)  
    über das Menü (siehe Bedienungsanleitung des Gerätes), so dass alle Geräte unterschiedliche  
    Adressen haben.  
■ Menü Messgerät / Öffnen... auswählen oder entsprechendes Symbol in der Werkzeugleiste  
    anklicken.  
■ ConfigSoft sucht nun nach verbundenen Messgeräten.  
■ Bei gefundenen Geräten werden diese wie folgt angezeigt:  
 

 
 

  

1 2 3 
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Falls kein(e) Gerät(e) gefunden wurden, überprüfen Sie bitte nochmals:  
■ Geräte eingeschaltet und mit Schnittstellenadapter verbunden?  
■ Wurde die richtige Schnittstelle ausgewählt? ( Konfiguration / Schnittstelle )  
■ Ist Schnittstellenkabel mit korrektem Kabel am PC angeschlossen?  
■ Bei Schnittstellenwandler mit Netzteil: Ist Spannungsversorgung OK?  
■ Bei mehreren Geräten: Sind die Basisadressen unterschiedlich?  
 
Mit OK werden die markierten Geräte geöffnet. Jedes Gerät wird dabei durch ein eigenes Fenster 
dargestellt.  
Es ist auch möglich nachträglich angeschlossene Geräte hinzuzufügen. Klicken Sie dazu einfach 
auf Messgerät suchen und markieren Sie das gewünschte Gerät. Klicken Sie dann auf OK. 
 
 
3.2.2 Gerätefenster 
Die Inhalte des Gerätefensters variieren je nach angeschlossenem Gerät. Im Gerätefenster sind 
verschiedene Register auswählbar, in denen die Einstellmöglichkeiten zur Verfügung stehen.  
 
Register Gerät:  Neben dem Messwert kann hier die Gerätezeit auf die Rechnerzeit gestellt 

werden. (empfehlenswert)  
Register Alarm1):  Sie können in diesem Register den Alarm für verschiedene Kanäle 

aktivieren bzw. deaktivieren, die Alarmgrenzen festlegen und die Hupe ein- 
bzw. ausschalten.  

Register Weiteres:  Mit Auto-PowerOff1) bestimmen Sie nach wie vielen Minuten sich das 
Handmessgerät ausschaltet, sofern keine Taste gedrückt wird. Je nach 
Messgerät ist es hier außerdem möglich Offset, Steigung und 
Oberflächenkorrektur für verschiedene Kanäle des Handmessgerätes 
festzulegen.   

  

 

 

 

 

 

 

 

1) Soweit dies über die Geräteschnittstelle möglich ist 
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3.3 Arbeiten mit dem Hand-Held Druckmessgerät Typ CPH6300 
Öffnen Sie das CPH6300 wie unter Kapitel 3.2.1 beschrieben. Das Gerätefenster mit den 
Registern Gerät, Alarm, L-IDs, Druck und Weiteres ist nun zu sehen.  
Die Register Gerät, Alarm und Weiteres wurden bereits im Kapitel 3.2.2 beschrieben. Geringfügige 
Veränderungen sind je nach angeschlossenem Gerät möglich. 
 

,  

  

1 

2 
3 

4 

5 

6 

7 
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Zuerst müssen die im Gerät gespeicherten Einstellungen gelesen werden. Dazu drücken Sie 
Konfiguration laden. Abhängig von den Einstellungen erscheinen verschiedene einstellbare Werte.  
 
1 Hintergrundbeleuchtung:  Hier können die Einstellungen wie ein, aus oder automatische 

Abschaltung vorgenommen werden  
 
2 Messgeschwindigkeit:  Hier können die verschiedenen, vom Messgerät zur Verfügung 

gestellten, Messgeschwindigkeiten eingestellt werden  
 
3 Mittelwertbildung:  Hier kann das Zeitintervall, über das das Messgerät die ermittelten 

Werte aufnimmt, mittelt und dann in der Anzeige darstellt, 
eingestellt werden.  

 
4 Anzeigeeinheit:  Abhängig vom angesteckten Sensor stehen hier verschiedene 

Einheiten zur Verfügung. Wird die Einheit USER eingestellt, 
erscheinen weitere Parameter um Einheiten, die auf der Folie nicht 
abgedruckt sind, darzustellen. (Beachten Sie hierzu die 
Bedienungsanleitung des Gerätes)  

 
5 Berechnungsfunktion:  Mit Hilfe dieser Einstellungen werden berechnete Anzeigewerte 

ermöglicht. Abhängig von der Einstellung, z.B. 
Druckänderungsgeschwindigkeit oder Volumenstrom, erscheinen 
Eingabefelder für die dazu benötigten Parameter. (Beachten Sie 
hierzu die Bedienungsanleitung des Gerätes 

 
6  Sind alle Parameter eingestellt, werden diese mit im Gerät 

speichern an das Gerät übertragen. 
 
7  Mit der Schaltfläche in Datei speichern können Einstellung in einer 

Datei abgelegt werden. Diese können dann bei Bedarf mit von  
Datei laden wieder voreingestellt werden, sodass Sie nur noch mit 
im Gerät speichern an das Gerät übertragen werden müssen.  
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3.4 Logger-IDs – Messstellen Identifikation 
(für CPH6300 Datenlogger) 

Bei Geräten der Serie CPH6300 stehen dem manuellen Logger Logger-IDs zur Verfügung.  
Mit Hilfe dieser Logger-IDs können Messstellen durch Zahlen oder Texte gekennzeichnet werden. 
(Beachten Sie die Darstellbarkeitsanforderungen der 7-Segment Anzeige). Auf diese Weise 
können bis zu 40 Messstellen benannt oder den einzelnen Messungen Nummern von 0 bis 19999 
zugeordnet werden um z.B. Chargen zu identifizieren.  
Sollen Texte verwendet werden, können diese mit der Software komfortabel editiert werden.  
Lesen Sie dazu zuerst die im Gerät gespeicherten Logger-IDs mit Logger-IDs vom Gerät lesen (1) 
aus. Markieren Sie anschließend die zu ändernde Stelle (2) und drücken Sie Logger-ID ändern (4). 
Sie können im Dialogfeld die gewünschte Bezeichnung eingeben. Die Einstellung wird mit Logger-
ID im Gerät speichern (5) im Gerät gespeichert. Bereits vorhandene Einstellungen können mit aus 
LID-Datei laden (3) ins Programm geladen und dann an das Gerät gesendet werden. Sollen die 
Einstellungen mehrfach benutzt werden, können Sie mit in LID-Datei speichern (3) für weitere 
Geräte zwischengespeichert werden.  
 
 

 

1 

2 

3 

4 

5 
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